
Sida 1 av 2 
 

    2020-12-03 
 
 
 
 
 
 

 
 
Närvarande: Emil Larsson, Gunnar Andreasson, Caroline Mollmyr, Linda Claesson, Sauli Hakkarainen, Bo 
Melvås. 
 
 
§1. Mötet öppnas  
 
 
§2 Föregående protokoll  

Hjärtstartare kvarstår, Anders/Caroline ansvarig. 
Hantlar och roddmaskin beställda. Väntar på leverans. 
Ventilationskontroll, åtgärd innan 31 december. Bo ansvarig.  
Strecken på parkeringen ska målas, färg införskaffad. Sauli ansvarig, behöver vara torrt innan målning.  
Solceller 
Fast nätverkspunkt 
Vattenförsörjning, inget nytt sen 2020-10-20. 
Skolahem, Emil har kollat upp och det finns inget större intresse att dra igång just nu.  
Uppdatering hemsida, kvarstår. 
Förrådsdörrarna behöver bytas ut, dörrar beställda.  
Storstädningen flyttas fram utifrån rådande restriktion.  
Mössen kvarstår.  

 
 
§3 Ekonomi  

Ekonomin är fortsatt god. Allt är fakturerat och god likviditet vid årsskiftet.  
 
Kompressor för värmepump behöver bytas, preliminär kostnad 90 000kr inkl arbete. 
Nya förrådsdörrar beställda, kostnad ca 13 500 kr.  
 
 

§4 Uthyrning och arrangemang  
All seniorverksamhet är nerlagd pga restriktioner. Förslag att inte kräva in hyra under tid som de inte får 
bedriva verksamhet. 
 
De flesta arrangemang är inställda utifrån rådande restriktioner.  

 
 
§5 Gymmet  

Vi har i dagsläget en maxgräns på 8 personer samtidigt i gymmet. Statistik för november, i snitt 12 personer 
utspridda på en heldag utifrån brickregistrering. Vi har anslag uppe med rekommendation om att hålla 
maxantal och avstånd. Vi justerar maxgränsen till 5 personer samtidigt i gymmet, fram till årsskiftet 
inledningsvis.  

 
Anti-dopingutbildning genomförd av Caroline och Sauli. Viktigt att ha koll på de som nyttjar gymmet. Det är 
inte de uppenbara som nyttjar dopingpreparat. Fara finns även kring kosttillskott som ibland är tveksamma 
preparat. Diplom sitter uppe i gymmet. Polisen har möjlighet att göra besök i gymmet i förebyggande syfte.  

 
Beställning på service på maskinerna i gymmet är gjord, avvaktar tid för service.  

 
 
§7 Övriga frågor  
    Vi uppvaktar våra anställda med en liten julgåva. 
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Det har gått falsklarm på brandlarmet. Vi hittar ingen orsak till larmet. Dock framkom att sirenen i gymmet inte 
lät. Mattias åtgärdar. 

 
 
§7 Nästa möte  
9 februari kl 18.30 via Teams.  
 
 
 
Vid protokollet    Justerat 
 
 
Linda Claesson   Caroline Mollmyr  
 
 
 
 


